
PIHALNIORKESTER GROSUPLJE

Od razdelitve instrumentov do občnega zbora
Natanko pred dvema letoma je Pi-

halni crkester Grosuplje razdeljeval po-
samezns glasbila učencem glasbene šole
za novorastajajoči orkester. Ta glasbila
je nabavila ZKO Grosuplje, in sicer z
dobro nabavno politiko kar 31, sicer bi
jih v redni trgovini lahko kupila komaj
polovico toliko.

Glasbena šola je na pobudo takrat-
nega tajnika OKS tov. Vladimirja
Rozmana preusmerila učence iz drugih
oddelkov na pihalno-uobilni oddelek.
Po slabih štirih mesecih je uspelo šoli že
izvesti prvo skupno vajo s lako imeno-
vanimi kadenčnimi vajami dolgih har-
monsko oblikovanih tonov. Še istega
leta na zaključku šolskega leta je an-
sambel prvič nastopil na javnem nasto-
pu v okviru rednih nastopov glasbene
šole. Za zaključek šol. leta pa je s svojim
nastopom O. S. L. Adamič zaključil le-
to 1987/88. Za občinski in krajevni
praznik občine Grosuplje pa je sodelo-
val prvič na žalni komemoraciji pred
spomenikom in v dvorani K.ulturnega
doma pred slavnostno sejo Skupščine
občine Grosuplje.

Istega leta jeseni je sodeloval v avli
O. Š. s Papirniškim orkestrom iz Vevč
ob sodelovanju Ljubljanskih mažoretk.
Leto 1988 pa je bilo zelo pestro, saj je
orkester priredil satnostojni koncert v
avli O. Š. L. Adamič. kjer ga je posluša-

lo preko 400 obisKovalcev, ISU program
pa je ponovil v telovadnici O. S. v
Smarju pred polno dvorano. V mesecu
aprilu, bolj točno 27. 4. na dan OF je
začel z gradnjo lastne dvorane za vaje,
saj mu je v do tedaj namenjenem pro-
storu v glasbeni šoli primanjkovalo pro-
stora. Začetni kapital v višini dveh sta-
rih milijard je zagotovila OKS Grosu-
plje, člani orkestra pa so z nabiralno
akcijo zbrali nadaljnjih 11 in pol mi-
Ijarde, in sicer z akcijami po združenem
delu, obrtnem sektorju, gospodinjstvih
in DPO-jih. Poleg tega so vložili preko
5.000 ur prostovoljnega dela pri grad-
nji. Projektant Jože Kozlevčar kot član
orkestra je izdclal gradbeni projekt, bil s
člani izvršnega odbora nadzorni organ,
gradbeni odbor pa §p tvorili vsi člani
odbora. Tov. Franc Žvegla je v tem ča-
su zanemaril svojo obrt, saj je en mesec
volontersko opravljal vsa elektro-inšta-
lacijska dela. Skratka, pri gradnji so so-
delovali vsi, od inženirja do najmlajšega
člana orkestra.

Do tretje gradbene faze je bil objekt
zgrajen v dveh mesecih, tako da je ob
zvokih orkestrašev in ob prisotnosti
predstavnikov OKS in DPO v juniju
odprl objekt za vaje. Delo je nadaljeval
septembra z ogrevalnimi telesi, izolaci-
jo, montaža svetfobnih teles itd., tako
da služi danes za redno dejavnost in svo-

jemu namenu. Potreboo bo urediti še
sanitanje in pripadajoči kabinet, kakor
tudi nekaj tnanjših del za akustiko, za-
vese in podobno.

Poleg težaškega dela pa je ansambel
razvijal naprej svoje umetniško poslan-
stvo, saj je za praznik dela — 1. maj iz-
vedel enourni koncert in sodeloval v
nadaljevanju v kultumem programu.
Ponovno je izvedel celovečerni koncert
v O. Š. ob sodelovanju baletne skupine
Arabeska. S kultumim programom ob
sodelovanju folklorne skupine iz Račne
je sprejel v goste lvana Krambergerja. V
Smarju je skupaj z moškim zborom so-
deloval s celovečernim nastopom ob
lamkajšnjem k.rajevncm prazniku. Le-
tos pa se je širši slovenski javnosti pred-
stavil po radiu ob nastopu na Veselem
toboganu, še več — v živo je izvedel tri
skladbe v pionirskem tedniku na t .
programu RTV Ljubljana. Za slovenski
kulturni praznik je odigral dva koncerta
v Ivančni gorici in enega v Velikih Laš-
čah, vse tri pred polnimi dvoranami.
Danes orkester šieje 61 članov, katerim
bo potrebno posvetiti največjo pozor-
nost za kvalitetno rast, za kar bo gotovo
prevzela glasbena šola vso odgovornost.

IzvleČke tega prispevka je zbral novo
imenovani Izvršni odbororkestra, kate-
remu bo v bodoče predsedoval ing. Mi-
ro Kmet.


